
 1 

 
 

Αθήνα, 1 Ιουνίου 2020 

 

Ερώτηση 

- προς τον κ. υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 

- προς τον κ. υπουργό Οικονομικών 

 

Θέμα: Μέτρα ενίσχυσης του κλάδου πτηνοτροφίας, λόγω των 

επιπτώσεων από την πανδημία του νέου κορονοϊού 

 

Η πανδημία του νέου κορονοϊού και τα μέτρα αντιμετώπισης της εξάπλωσής 

της, έχουν διαμορφώσει μια ιδιαίτερα αρνητική κατάσταση στον τομέα της 

πτηνοτροφίας. Ενδεικτικά, οι πωλήσεις του Αγροτικού Πτηνοτροφικού 

Συνεταιρισμού Ιωαννίνων «ΠΙΝΔΟΣ» παρουσίασαν σταθερή πτώση της τάξης 

του 20-30%. Παρόμοια κατάσταση παρατηρείται και στον Αγροτικό 

Πτηνοτροφικό Συνεταιρισμό Ιωαννίνων «ΑΡΤΑ». 

 

Η μείωση των πωλήσεων, η αναγκαστική κατάψυξη των προϊόντων και η 

αδυναμία προγραμματισμού της παραγωγής δημιουργούν -μεταξύ άλλων- 

σοβαρά προβλήματα ρευστότητας, τα οποία εντείνονται από την αναστολή 

πληρωμής των μεταχρονολογημένων επιταγών των πελατών τους, τη 

μεταφορά μειωμένων ποσοτήτων που αυξάνουν το κόστος διακίνησης.  

 

Λαμβάνοντας υπόψη πως: 

 

 οι Αγροτικοί Πτηνοτροφικοί Συνεταιρισμοί «ΠΙΝΔΟΣ» και «ΑΡΤΑ», 

αντιπροσωπεύουν το 70% του κλάδου της πτηνοτροφίας στην ελληνική 

αγορά, ενώ αποτελούν σημαντικό κομμάτι της οικονομίας της Ηπείρου, 

 ο πρωτογενής τομέας παραγωγής είναι κομβικής σημασίας για την 

ελληνική κοινωνία και οικονομία, 

 

ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

 

1. Ποια μέτρα προτίθεται να λάβει προκειμένου να ενισχύσει τους 

Αγροτικούς Πτηνοτροφικούς Συνεταιρισμούς «ΠΙΝΔΟΣ» και 

«ΑΡΤΑ»; 

2. Προτίθεται να προβεί σε αναστολή πληρωμής κτηνιατρικών και 

δημοτικών τελών, καθώς και τελών πιστοποίησης κατά το 
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διάστημα της κρίσης της πανδημίας, προκειμένου αμβλύνει τις 

συνέπειες της κρίσης στις επιχειρήσεις αυτές; 

3. Πώς σχεδιάζει να συμβάλλει στη διατήρηση των θέσεων εργασίας 

στους δύο Συνεταιρισμούς, στη διάθεση των 

αποθεματοποιημένων προϊόντων τους, καθώς και στην παροχή 

κεφαλαίων κίνησης τουλάχιστο 5ετούς διάρκειας, με χαμηλό 

επιτόκιο, ώστε να μπορέσουν οι δύο συνεταιρισμοί να 

ανταπεξέλθουν στις δυσκολίες που δημιουργήθηκαν από την 

πανδημία; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Τζούφη Μερόπη 

Αραχωβίτης Σταύρος 

Γεροβασίλη Όλγα 

Κάτσης Μάριος 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αποστόλου Βαγγέλης 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Γκιόλας Ιωάννης 

Ζαχαριάδης Κώστας 

Θραψανιώτης Μανόλης 

Καρασαρλίδου Φρόσω 

Κασιμάτη Νίνα 

Λάππας Σπύρος 

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος 

Μάρκου Κώστας  

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μωραΐτης Θάνος 

Παπαδόπουλος Σάκης 

Παπανάτσιου Κατερίνα 

Παπαχριστόπουλος Θανάσης 

Πούλου Γιώτα 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Σκουρολιάκος Πάνος 

Σκούφα Μπέττυ 

Σπίρτζης Χρήστος 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Χατζηγιαννάκης Μίλτος 

Ψυχογιός Γεώργιος 

 

 




